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PH/11057/2013. 

 

J e g y z ő k ö n y v 

 

 

Készült: Heves Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. november 13-án (szerdán) 

16.00 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről.  

 

Az ülés helye: Heves Városháza 204-es tanácskozó terme 

 

Jelen vannak: Kozma Tamás, Deli Miklós, Krusper Éva, Szedlák Szabolcs, Kis Tamás 

képviselők 

  Csáki Zsigmond polgármester 

           Balázs Ferenc alpolgármester 

            dr. Nagy Sándor Pénzügyi Bizottság elnöke  

  Sárándi István Városfejlesztési Bizottság elnöke 

            Török János Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság elnöke 

  Vona László Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke 

  Szabó Sándor címzetes főjegyző 

                       Fehérné Kovács Katalin szakértő 

  dr. Balázs Éva jogtanácsos 

  Czók Zsolt HEVA ügyvezető 

  Besenyei Ferenc AVE ügyvezető 

  Hencz Zsolt AVE ügyvezető 

  Balga Szabolcs könyvelő 

  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-testület ülésén jelenlévő 

képviselők száma 11 fő, Sveiczer Sándor tanácsnok jelezte távolmaradását. Az ülés 

határozatképes. A Képviselő-testület a mai ülés alkalmával nyílt ülés keretében 7 napirendi 

pontot tárgyal meg. 

 

 

 NAPIRENDI  JAVASLAT BETERJESZTŐ 

1/ Indítvány a Sport-és Rendezvénycsarnok vásárlása után 

keletkezett ÁFA fizetési kötelezettség részletekben történő 

megfizetése tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

2/ Indítvány a HEVA Kft-ből történő járóbeteg szakellátási feladat 

kiválásáról, az állami egészségügyi szakellátási kötelezettség 

tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 
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3/ Indítvány informatikai feladatok ellátása tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

4/ Indítvány közétkeztetés biztosítása Heves város köznevelési 

intézményeiben tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

5/ Indítvány a HEVA Kft. I. számú gyermekorvosi körzet 

működéséhez forrás biztosítása tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

6/ Indítvány a Hevesi Csoda-vár Óvodáért Alapítvány támogatása 

tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

7/ Beszámoló az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. 

gazdálkodásáról, zárómérlegének elfogadásáról 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Besenyei Ferenc   

ügyvezető 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a napirendek elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület 10 igen szavazattal - 1 fő nem vett részt a szavazásban - elfogadta a 

napirendi javaslatot. 

 

 

16.02-kor Kozma Tamás képviselő visszaérkezett az ülésre, a jelenlévő képviselők száma 11 

fő. 

 

 

Napirendek tárgyalása 

 

1/. napirendi pont tárgya: Indítvány a Sport-és Rendezvénycsarnok vásárlása után 

keletkezett ÁFA fizetési kötelezettség részletekben történő megfizetése tárgyában 

  

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az indítvány a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Kormány bejelentette, hogy az önkormányzatok megmaradt adósságait átvállalja. A NAV 

Észak-Magyarországi Regionális Adó Főigazgatóságának igazgatójával egyeztetett a Sport- 

és Rendezvénycsarnok megvásárlásából adódó ÁFA fizetési kötelezettség részletekben történő 

megfizetéséről. Az önkormányzattól már levonásra került 1,7 millió forint, mely csökkenti a 
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fizetési kötelezettség első részletének mértékét.  A 6,6 millió forint NAV-nak történő 

megfizetésével Heves Város Önkormányzata újra a köztartozásmentes kategóriában 

szerepelne. A NAV 3 éves fizetési kedvezményt adott. Az önkormányzat jelezte a 

Nemzetgazdasági Minisztériumnak és a Belügyminisztériumnak, hogy az önkormányzat 

szeretné, ha a 165 millió forintos ÁFA fizetési kötelezettséget is átvállalná az állam 

adósságkonszolidáció keretében. 

 

 

Kérdések  

 

Kis Tamás képviselő 

 

Az önkormányzat a 6,6 millió forintos ÁFA fizetési kötelezettséget a gyermekétkeztetési 

feladatellátásra betervezett maradvány összegből kívánja biztosítani. Több indítvány kapcsán 

ugyanez a forrás lett megjelölve fedezetként.  Ecsegi Gábor csoportvezető elmondta, hogy a 

szolgáltató váltásból eredő többlet a hiány mértékét csökkenti.  Megkérdezte, hogy ez a 

költség valós forrás-e? 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Ezek az összegek nem valós összegként szerepelnek a költségvetésben. Az önkormányzatnak 

meg kell jelölnie azt a forrást, melyből finanszírozható lesz a feladat. A zárszámadáskor fog 

kiderülni, hogy milyen mértékű megtakarítást eredményezett a szolgáltató váltás. 

 

 

Hozzászólások 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangúan elfogadásra javasolja. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúan – a 

következő határozatot hozta: 

 

 

190/2013. (XI. 13.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testület az 

önkormányzat 2013. évi költségvetésében 6 600 000 Ft 

fedezetet biztosít a Sport- és Rendezvénycsarnok vásárlása 

után keletkezett 516 600 000 Ft ÁFA fizetési kötelezettség 

részletekben történő teljesítésének első törlesztő részére, 

amelyet november 15-éig a NAV felé megfizet. 
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 A forrást a 2013. évi gyermekétkeztetési feladatellátásra 

betervezett önkormányzati kiegészítés várható maradványából 

biztosítja. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2013. november 15. 

 

 

2/. napirendi pont tárgya: Indítvány a HEVA Kft-ből történő járóbeteg szakellátási feladat 

kiválásáról, az állami egészségügyi szakellátási kötelezettség tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az indítvány a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

A képviselő-testületnek 2013. november 15-ig kell állást foglalnia a kérdésben. Ezzel a döntés 

meghozatalával biztosított a HEVA Kft. további működése, ugyanakkor nemcsak arról van 

szó, hogy a járóbeteg szakellátási feladat átkerül az államhoz, ezzel a döntés meghozatalával 

egyúttal a járóbeteg szakellátó felújításának problémáját is megoldják. Az önkormányzat 

augusztusban nyújtotta be az önerő finanszírozása ügyében a kérelmét, a 

Belügyminisztériumtól választ az önkormányzat még nem kapott. A holnapi nap folyamán fog 

egyeztetni a GYEMSZI a Közreműködő szervezettel. Jelenleg a közbeszerzési- tervezet 

jóváhagyását várják, amint a jóváhagyás megérkezik, az állam a közbeszerzést kiírhatja és a 

közbeszerzés nyertesével megköthető a szerződés. A Közreműködő a Mag Zrt. 2014. júniusáig 

adott haladékot a közbeszerzési kiírás elkészítésére. A GYEMSZI hatásköre, hogy eldöntse, 

hogy a felújítás alatt a járóbeteg szakellátás miként fog működni. 

 

 

Kérdések  

 

Kis Tamás képviselő 

 

Megkérdezte, hogy a határozati javaslat 1. pontjában miért az szerepel, hogy „elvi döntés”-t 

hoz a testület. 

 

 

dr. Balázs Éva jogtanácsos 

 

Kiválás szabályairól a Gt. rendelkezik. A döntés meghozatalához szükségesek előkészítő 

döntések. Mivel jelenleg ezek az előkészítések hiányoznak, így elvi döntést hoz a testület. A 

testületnek jelen esetben arról kell döntenie, hogy elindítja az eljárást, mely értelmében az 

előkészítő döntések megvalósulására sor kerülhet. 
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Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Kis Tamás képviselő elfogadta dr. Balázs Éva jogtanácsos válaszát. 

 

 

Hozzászólások 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangúan elfogadásra javasolja. 

 

 

Krusper Éva képviselő 

 

2013. április 30-án átkerült a járóbeteg ellátás a HEVA Kft-hez, azonban az anyag nem 

tartalmazza az Agria Ügyelet Kft. általi amortizáció mértékét. Kérte, hogy az Agria Ügyelet 

Kft. határozza meg az amortizáció 2013. április 30-i állapot szerint nettó értéket, ezáltal az 

önkormányzat is meg tudná mondani, hogy milyen nettó értékkel adná tovább az egészségügyi 

szakellátást. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Befogadta Krusper Éva képviselő észrevételét. 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúan – a 

következő határozatot hozta: 

 

 

191/2013. (XI. 13.) önkormányzati határozat 

 

1. Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

egészségügyi szakfeladat ellátása kapcsán azt az elvi 

döntést hozza meg, hogy a feladatot eddig ellátó HEVA Kft. 

további működését, és önkormányzati feladatellátását 

szétválással biztosítja, amelynek során a HEVA Kft-ből 

kiváló cég viszi tovább az egészségügyi szakfeladatot az 

állami egészségügyi szakellátási kötelezettség részeként, az 

ezen kívül fennmaradó összes további feladatot pedig 

továbbra is a HEVA Kft. biztosítja. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

felhatalmazza Czók Zsolt ügyvezetőt, illetve a GYEMSZI 

által kijelölésre kerülő ügyvédi irodát/ügyvédet, hogy a 

GYEMSZI költségére a kiválással járó társasági és cégjogi 

feladatokat intézze.  
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2. A Képviselő-testület a határozat mellékleteként becsatolt 

„Megállapodás”-t az abban foglalt tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2013. november 13. 

 

 

191/2013. (XI. 13.) önkormányzati határozat melléklete a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

3/. napirendi pont tárgya: Indítvány informatikai feladatok ellátása tárgyában 

  

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az indítvány a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

A közbeszerzési bizottság két módosító javaslatot tett, mely javaslatokat beterjesztőként 

befogadta. Az indítványban a hivatali eszköz-fejlesztése és a hivatali informatikai rendszer 

üzemeltetése tárgyú közbeszerzési pályázat kiírása szerepel. Az önkormányzatnak a 

Humansoft Kft-vel 5 éves szerződése állt fenn, a szerződéses viszony végére a gépek teljesen 

leamortizálódtak. Napi karbantartási problémák nehezítik a feladatellátást. Nem szeretne még 

egy ilyen típusú szerződéses viszonyt, ezért választotta szét a két közbeszerzést. Az 

önkormányzat pályázni kíván eszközfejlesztésre. A közbeszerzési bizottság módosító javaslatot 

fogalmazott meg az indítvánnyal kapcsolatban, mely szerint az üzemeltetés kapcsán is jelenjen 

meg a 2 éves időtartam, ezáltal egyfajta szinkron keletkezne a két szerződés között. 

Bejelentette, hogy az önkormányzat 21 millió forint támogatást kapott szervezetfejlesztésre, 

ennek 10 %-a költhető el informatikára, ezt az összeget szoftverfejlesztésre kívánja az 

önkormányzat felhasználni. Ha ez a pályázati forma sikeres volna, akkor hasonló metódus 

alapján kívánnák az intézmények eszközfejlesztését is megvalósítani. A Közbeszerzési 

Bizottság módosítást javasolt a szerződés tervezet 3.6 pontjával kapcsolatban. A szerződés –

tervezet 7. pontjában javasolta az időtartam két évre történő módosítását, illetve, hogy a 

szerződés–tervezet 8.4. pontjából kerüljön törlésre. Befogadta a Közbeszerzési Bizottság 

módosító javaslatait. 

 

 

Kérdések  

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Humansoft Kft-nek a szolgáltatatásaiért az önkormányzat 5 év alatt 163,5 millió forintot 

fizetett ki. Soknak tartja ezt az összeget. Megkérdezte, hogy az önkormányzatnak van-e arról 

tudomása, hogy más önkormányzatok mennyit költenek évente a hivatali informatikai 

rendszer üzemeltetésére. Megkérdezte, hogy az eszközök javítása megoldható lenne-e? 

 



473 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Jó eszközparkkal az üzemeltetés olcsóbban kivitelezhető. Nem tudja milyen ajánlatok fognak 

beérkezni. Véleménye szerint a hivatal eszközei elavultak.  Többféle konstrukciót el tud 

képzelni a hivatali informatikai feladatok ellátásában.  

 

 

16.30-kor Balázs Ferenc alpolgármester távozott az ülésről, az ülésen jelenlévő képviselők 

száma 10 fő. 16.31-kor Balázs Ferenc alpolgármester visszaérkezett az ülésre, az ülésen 

jelenlévő képviselők száma 11 fő.  

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

A hivatali informatikai eszközök működése akadozik, de még működőképes, az lenne a legjobb 

véleménye szerint, ha a pályázatot eszközpark korszerűsítésére írná ki az önkormányzat. 

Véleménye szerint nincs annak akadálya, hogy mindkét pályázatot ugyanaz a cég nyerje meg. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

A szerverpark okozza a legnagyobb problémát az eszközök tekintetében. A beérkező ajánlatok 

tekintetében kíván dönteni az informatikai feladatellátásról. Hangsúlyozta, hogy az 

informatikai feladatellátással kapcsolatos indítvány még visszakerül a testület elé. A két 

határozati javaslatot egyben kívánja feltenni szavazásra. 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról a 

Közbeszerzési Bizottság módosító javaslatainak figyelembevételével. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 szavazattal és 1 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 

 

 

192/2013. (XI. 13.) önkormányzati határozat 

 

1. Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete „Hevesi 

Polgármesteri Hivatal informatikai eszköz-fejlesztése” tárgyú 

közbeszerzési pályázatot ír ki a határozat 1. mellékletét képező 

ajánlattételi felhívás és a hozzátartozó dokumentációban 

foglalt tartalommal.  

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2013. november 15. 

 

2. Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete „Hevesi 

Polgármesteri Hivatal informatikai rendszerének 

üzemeltetése” tárgyú közbeszerzési pályázatot ír ki a határozat 
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2. mellékletét képező ajánlattételi felhívás és a hozzátartozó 

dokumentációban foglalt tartalommal.  

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2013. november 15. 

 

192/2013. (XI. 13.) önkormányzati határozat 1. és 2. melléklete 

a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

4/. napirendi pont tárgya: Indítvány közétkeztetés biztosítása Heves város köznevelési 

intézményeiben tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az indítvány a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

A Pensió 17 Kft. miután kivonult a közétkeztetés biztosításából, a testület megbízott 

ideiglenesen egy szolgáltatót a feladatellátással. A Közbeszerzési Bizottság javasolta, hogy a 

jelenlegi szolgáltatóval a gyermekétkeztetés ellátására a Juventus-Panoráma Kft-vel kötött 

Szolgáltatási szerződést a közbeszerzési pályázat lezárásáig hosszabbítsa meg. A Közbeszerzési 

Bizottság javasolta, hogy szerezzen be a testület az egyházi fenntartású iskolák igazgatóitól 

egy nyilatkozatot, arra irányulóan, hogy közbeszerzési kiírás tervezethez csatlakozni 

kívánnának-e. Együd László igazgató jelezte, hogy meg van elégedve a jelenlegi 

szolgáltatóval. Hangsúlyozta, hogy jelenlegi közbeszerzési kiírás-tervezet gyermek 

létszámában nem szerepelnek az egyházi működtetésű iskolák tanulói. 

 

 

16.37-kor dr. Nagy Sándor bizottsági elnök távozott az ülésről, a jelenlévő képviselők száma 

10 fő.  

16.38-kor dr. Nagy Sándor bizottsági elnök visszaérkezett az ülésre, a jelenlévő képviselők 

száma 11 fő. 

 

 

Javasolta, hogy amennyiben az egyházi iskolák részéről megérkezik a csatlakozási szándékot 

megerősítő nyilatkozat, úgy annak megfelelően készítsék elő a közbeszerzési kiírás-tervezetet. 

Amennyiben a közbeszerzési pályázat kiírása után csatlakozik a két intézmény, úgy azt a 

szerkesztő bizottságnak jóvá kell hagynia, amely a határidőben csúszást eredményezhet.  
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Kérdések  

 

Kis Tamás képviselő 

 

A dokumentáció megvásárlásáért járó juttatást egy egri ügyvédi iroda kapja, véleménye 

szerint ezt az összeget Heves Város Önkormányzatának kellene kapnia. Soknak tartja a 10 

éves időszakot. 4 éves futamidőre tett javaslatot.  

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

A futamidő határidejének csökkentésére tenne javaslatot. Kérte, hogy az előző közbeszerzési 

kiírás hibáit próbálják kiküszöbölni.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

dr. Kónya Tamás ügyvéd az, aki a dokumentáció megvásárlásáért járó összeg kapja.  

 

A szerződés 6 hónapos felmondási idővel bármikor felmondható. Jelen esetben nincs 

beruházás sem a kiíráshoz kötve. A Közbeszerzési Bizottság ülésén 5 éves futamidő merült fel, 

de a bizottság a képviselő-testület bölcsességére bízza a futamidő meghatározását. 

 

Kis Tamás képviselő díjazással kapcsolatos javaslatát el tudja fogadni. Megkérdezte, hogy 

Kis Tamás képviselő az 5 éves futamidőt el tudja-e fogadni. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Fenntartja javaslatát, de az 5 éves futamidőt is el tudja fogadni. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az árak indexálását meg kellene határozni. Véleménye szerint az egyházi iskolák 

nyilatkozatára ne várjon az önkormányzat, hiszen ez az eljárást lassítaná. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Módosító javaslatként hangzott el az, hogy az önkormányzat kapja a dokumentáció 

megvásárlásáért járó díjat, illetve, hogy a közbeszerzés 5 éves időtartamra kerüljön kiírásra. 

Török János bizottsági elnök javasolta, hogy az egyházi iskolák nyilatkozatára ne várjon a 

testület, illetve az, hogy az árak indexálása történjen meg a közbeszerzési kiírás során. A 

Közbeszerzési Bizottság javaslatát befogadta, mely szerint az önkormányzat a jelenlegi 

szolgáltatóval a közbeszerzés lebonyolításáig hosszabbítsa meg a szerződést. 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a négy módosítással kiegészült határozati 

javaslat elfogadásáról. 
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Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúan – a 

következő határozatot hozta: 

 

 

193/2013. (XI. 13.) önkormányzati határozat 

 

1. Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

„Közétkeztetés biztosítása Heves város köznevelési 

intézményeiben” tárgyú közbeszerzési pályázatot ír ki a 

határozat mellékletét képező ajánlattételi felhívás és a 

hozzátartozó dokumentációban foglalt tartalommal.  

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2013. november 15. 

 

2. Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza 

a Polgármestert, hogy a gyermekétkeztetés ellátására a Juventus-

Panoráma Kft-vel kötött Szolgáltatási szerződést az 1. pontban 

foglalt közbeszerzési pályázat lezárásáig hosszabbítsa meg. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2013. november 30. 

 

193/2013. (XI. 13.) önkormányzati határozat melléklete a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

5/. napirendi pont tárgya: Indítvány a HEVA Kft. I. számú gyermekorvosi körzet 

működéséhez forrás biztosítása tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az indítvány a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 
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Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúan – a 

következő határozatot hozta: 

 

 

194/2013. (XI. 13.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

önkormányzat 2013. évi költségvetésében 3 085 873 Ft 

fedezetet biztosít a Heva Kft. részére az I. számú gyermekorvosi 

körzet 2013.09-12. havi működéséhez. A forrást a 2013. évi 

gyermekétkeztetési feladatellátásra betervezett önkormányzati 

kiegészítés várható maradványából biztosítja. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2013. december 31. 

 

 

 

 

6/. napirendi pont tárgya: Indítvány a Hevesi Csoda-vár Óvodáért Alapítvány támogatása 

tárgyában 

  

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az indítvány a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangúan elfogadásra javasolja. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Az önkormányzat pályázott erre a beruházására, melyet költségvetéséből kívánt finanszírozni. 

Az adósságrendezési eljárás elindulását követően azonban a pályázat lebonyolítása miatt 

lépett az önkormányzat helyébe az alapítvány. Az alapítvány nyilatkozott arról, hogy az 

önrész megfizetését vállalja. Véleménye szerint érdemes ezt a támogatást odaadni az 

alapítvány részére. A határozati javaslat kiegészítését javasolta: „Az alapítvány 

kötelezettségei ellátására 900.000 ft céltámogatást biztosít.” A határozati javaslat 2. 

pontjaként javasolja, hogy „Az önkormányzat az önrész további részét az önkormányzat 2014. 

évi költségvetéséből biztosítja.” 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az önkormányzat az adósságrendezési eljárás előtt pályázott, az önkormányzat a szerződést 

nem tudta megkötni. A szerződés megkötése érdekében az alapítvány nyilatkozott az önerő 

vállalásáról. Az alapítvány bizonylat ellenében tudja lehívni a pályázati pénzt. Nem hozhat a 

testület olyan döntést, mely értelmében a 2014. évi költségvetés terhére ad támogatást. A Kis 

Tamás képviselő által javasolt módosítások esetén fennállna a támogatói szerződés 

módosításának lehetősége. Hangsúlyozta, hogy a problémát jelenleg megoldanák ezzel a 

támogatással, azonban még továbbiakban is szüksége lesz az alapítványnak az önkormányzat 

támogatására. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Visszavonja módosító javaslatát. Ha jól értette az önkormányzat a továbbiakban is támogatni 

kívánja az alapítványt? 

 

 

Balázs Ferenc alpolgármester 

 

Javasolta, hogy a testület ragaszkodjon az eredeti határozati javaslathoz. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az eredeti határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúan – a 

következő határozatot hozta: 

 

195/2013. (XI. 13.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja a 

Hevesi Csoda- Vár Óvodáért Alapítvány 900.000 Ft –tal 

történő támogatását, egyben felhatalmazza a polgármestert a 

támogatás átutalásához szükséges intézkedések megtételére. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2013. november 15. 

 

 

7/. napirendi pont tárgya: Beszámoló az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. gazdálkodásáról, 

zárómérlegének elfogadásáról 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 
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Az indítvány a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

Hencz Zsolt ügyvezető, beterjesztő 

 

2013. november 12-én tulajdonosváltás történt, egy cseh befektető csoport vásárolta meg a 

céget. Beszámolt arról, hogy immár nincs akadálya a közszolgáltatás nyújtásának, mivel a 

cég megszerezte a közszolgáltatói engedélyt. Az üzleti év nehézségekkel telt, leépítésekre 

került sor, a végkielégítést kifizették. A cég a kintlévőségi állomány kezelését átadta az AVE 

Magyarország Kft-nek, mely összeg a tagi kölcsönből leírásra került, az AVE Magyarország 

Kft. azt, kérné, hogy a testület a jelzálogjog bejegyzéséhez járuljon hozzá. 

 

 

Kérdések  

 

Kis Tamás képviselő 

 

Megkérdezte, hogy Jászapáti, Jászkisér, Jászberény település a REGIO-KOM Térségi 

Kommunális Szolgáltató Társulás tagja-e. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Igen, a felsorolt települések a REGIO-KOM Térségi Szolgáltató Társulás tagjai. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Jelezte, hogy Gyöngyös városában csak 120 literes edényzet biztosítása történt meg, mely 

döntés Alaptörvény ellenességét az Alkotmánybíróság vizsgálja.  A felsorolt településeken 

kétféle edényzetet biztosítanak a lakosság részére, ezek szerint a korábban elmondottakkal 

ellentétben nem a REGIO-KOM Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás gátolja meg a két 

fajta méretű edényzet bevezetését? Hogy lehet az, hogy a felsorolt teleüléseken kétféle 

edényzetet biztosítanak? 

 

 

Hencz Zsolt ügyvezető, beterjesztő 

 

Korábban azt mondta, hogy nincs értelme kétféle edényzet bevezetésének, ugyanis az 

ártalmatlanítási díjat ingatlanok után kell fizetni. Kétféle edényzet bevezetésének akkor lenne 

értelme, hogyha az ártalmatlanítási díjat súly alapján határoznák meg. Elmondta, hogy 

Gyöngyös város esetén súly alapú elszámolást alkalmaznak. Az ártalmatlanítási díj emelkedni 

fog, mely költséget nem tudja beépíteni a cég. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

A súly alapú elszámolás irányba már tettek lépést. Jászapáti település esetében kétféle 

edényzet esetében kétféle ár került meghatározásra. 
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Besenyei Ferenc ügyvezető, meghívott 

 

Jászapáti településen kétféle edényzet van valóban, azonban a két edényzetért fizetett összeg 

ott sem különbözik, csak a 80 literes edényzet mellett önkormányzati támogatás formájában 

kompenzációt kap a cég. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Jól értette, hogy Hencz Zsolt ügyvezető azt kérte, hogy a testület döntsön arról, hogy 

engedélyezi a jelzálogjog bejegyeztetését az átvállalás erejéig. 

 

 

dr. Balázs Éva jogtanácsos 

 

Konkrét megfogalmazást kér, arra irányulóan, hogy milyen összeg erejéig, mennyi időre 

vállal kötelezettséget a testület, illetve kéri az ügylet fedezetéül szolgáló szerződést. 

 

 

Hencz Zsolt ügyvezető, beterjesztő 

 

A kölcsön rövid lejáratú, azaz 1 éven belüli. A kintlévőség átvállalásával kapcsolatos anyagot 

az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. megküldte az önkormányzatnak, mely anyag tartalmazta a 

pontos összeget, erről már korábban születetett is testületi döntés. 

 

 

Besenyei Ferenc ügyvezető, beterjesztő 

 

Körülbelül 77 millió forintnak felel meg ez az összeg, amelyet a cég már peresített az 

önkormányzatok felé és a tagi hitelbe számítva átvállalta. A fennmaradó tagi hitel egy része 

euró alapú volt, amely átszámítva 138.970.245 forintnak felel meg, erre az összegre írt az 

AVE Magyarország Kft. egy szerződés-tervezetet. Elmondta, hogy az AVE Magyarország Kft. 

a tagi kölcsönre szeretne bejegyeztetni jelzálogjogot. 

 

 

dr. Balázs Éva jogtanácsos 

 

A határozatnak tartalmaznia kell az összeget, a jogcímet és a határidőt. 

 

 

Krusper Éva képviselő 

 

Ha a város csak részben tulajdonos, akkor miért kell az egészet átvállalnia? A jelzálogjogra a 

testületnek fedezetet kell biztosítania. 

 

 

Hencz Zsolt ügyvezető, beterjesztő 

 

Nem érti a kérdést? 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Hencz Zsolt ügyvezető az ingatlanok tekintetében jelzálogjog bejegyzéshez kíván engedélyt 

kérni a testülettől. 

 

 

Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

Az AVE taggyűlésen való szavazáshoz Csáki Zsigmond polgármester részére testületi 

felhatalmazás szükséges.  A taggyűlésen Csáki Zsigmond polgármester megismeri a döntés 

tartalmát és a soros testületi ülésre beterjesztik. A testület megtárgyalja az indítványt és 

írásban megküldi a taggyűlés részére.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Megismételte Szabó Sándor címzetes főjegyző hozzászólását a döntéshozatal folyamatáról. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Különösnek tartja, hogy egy korábbi tagi kölcsön után kíván az AVE most jelzálogjogot 

bejegyeztetni. Az ügyvezető Heves Város Önkormányzatát képviseli, így véleménye szerint 

szerencsésebb lenne ez a megnevezés a AVE Hevesi Városfenntartó Kft. helyett. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Befogadta Kis Tamás képviselő javaslatát. A kötelezettség ez a cégkönyveiben szerepel. A 

korábbi testületi döntés függvényében állt elő ez a helyzet, hogy a cég jelzálogjogot kíván 

bejegyeztetni és ehhez a testület engedélyét kéri. 

 

 

Hencz Zsolt ügyvezető, beterjesztő 

 

Ügyvezetőként eleget tett kötelezettségének, tájékoztatta a testületet a taggyűlés 

napirendjéről. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 
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196/2013. (XI. 13.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja az 

AVE Hevesi Városfenntartó Környezetvédelmi és 

Hulladékgazdálkodási Kft. 2013. évben végzett tevékenységéről 

szóló beszámolót és egyúttal felhatalmazza Heves Város 

Polgármesterét, hogy a soron következő taggyűlésen a 

beszámolóban foglaltak szerint képviselje Heves Város 

Önkormányzatát.  

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2013. november 20. 

 

 

Bejelentések 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Bejelentette, hogy Ungváriné Fenyves Beáta a Pénzügyi Bizottság tagja 2013. november 12-

én lemondott bizottsági tagságáról. A decemberi testületi ülésen javaslatot tesz a Pénzügyi 

Bizottság megüresedett külsős tagjának személyére.  

 

Heves Város Önkormányzata 2013. október 1-től október 31-ig pályázatot hirdetett aljegyzői 

pozíció betöltésére. Tájékoztatta a testületet arról, hogy tizenegy pályázat érkezett. 2013. 

november 15-ig kell döntést hoznom az aljegyző személyéről  jegyző úr javaslata alapján.  

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Gyöngyösi út folytatásánál a Vértanú úton közmunkások dolgoztak. Van-e valakinek 

információja erről a munkálatról? 

 

 

Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

Ez a terület az önkormányzat birtokában van, értékesítéséig a területet közmunkásokkal 

kívánják rendbe tenni. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Vásártér utca egyik lakója megkereste a hivatalt, hogy a beteg fák kivágásáról a hivatal 

gondoskodjon. Fakivágási engedély birtokában a fakivágásokra sor került. Megjegyezte, hogy 

a kivágott fákat nem vitte haza tüzelőnek. 
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Török János bizottsági elnök 

 

Jelezték részére, hogy a szolgáltatók általi fakivágás nem megfelelő, a fákat roncsolják. Erre 

valamilyen megoldást kellene találni.  A közmunkások irányítás hiányában nem végeznek 

megfelelő munkát, jeleznie kellene, hogy biztosítson az állam közmunkásokat felügyelő 

személyt is. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A szolgáltatónak a karbantartási kötelezettségét el kell látnia. Megjegyezte, hogy  2013. 

decemberétől 2014. áprilisáig 500 közmunkás képzésére fog sor kerülni. 

 

Egyéb indítvány, hozzászólás nem lévén Csáki Zsigmond polgármester a képviselő-testület 

ülését 17.48-kor bezárta.  

 

 

Kmf. 

 

 

 

 

 

        Csáki Zsigmond   Szabó Sándor  

          polgármester címzetes főjegyző 
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A Képviselő-testülete 2013. november 13-i rendkívüli ülés szavazási eredményei 

 

Napirend előtti: Szavazás a napirendek elfogadásáról 
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1. napirend: Szavazás a Sport-és Rendezvénycsarnok vásárlása után keletkezett ÁFA fizetési 

kötelezettség részletekben történő megfizetéséről 
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2. napirend: Szavazás a HEVA Kft-ből történő járóbeteg szakellátási feladat kiválásáról 

 

 

 



487 

 

3. napirend: Szavazás informatikai feladatok ellátásáról, mely kiegészült a közbeszerzési 

bizottság két módosító javaslatával) 
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4. napirend: Szavazás közétkeztetés biztosítása Heves város köznevelési intézményeiben 
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5. napirend: Szavazás a HEVA Kft. I. számú gyermekorvosi körzet működéséhez forrás 

biztosításáról 
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6. napirend: Szavazás a Hevesi Csoda-vár Óvodáért Alapítvány támogatásáról 
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7. napirend: Szavazás az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. gazdálkodásáról, zárómérlegének 

elfogadásáról   

 

 
 


